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Op initiatief van de heer J. Muusses van het 
wijkopbouwwerk is op 26 juli een kleine vergadering 
gehouden in De Drecht. Er waren 11 personen 
aanwezig, waaronder een vertegenwoordiging van 
buurtbewoners, 3 bewoners van de Drecht, en mensen 
uit de hoek van AWV / Vomar-vastgoed. 
 
Tijdens deze bijeenkomst zijn verschillende 
onderwerpen aan de orde geweest. Uiteraard allemaal 
onderwerpen betreffende de wijk Holendrecht.  
 

(concept van 16/06/05). Deze is gelegd naast een 
nieuwe alternatieve visie voor het beoogde 

Vomar vastgoed 
Bijzonder aan die visie is dat hierin de sloop van 
woningen en verlaging van de dreef vermeden kan 
worden.  
 
Op 22 september aanstaande zal in de Raads-
commissie het plan Holendrecht weer op de agenda 
staan, zoals al gemeld in het stuk van mevrouw Labots 
op pagina 4. En op 29 september zal in de Stadsdeel-
raadsvergadering de besluitvorming hierover 
plaatsvinden. 
 
Er werd in de Drecht ook een bewonersinitiatief 
besproken. Het plan is, om begin september een 
informeel koffieconcert te organiseren in de Drecht of 
in het Activiteitencentrum, en daarbij de leden van de 
Stadsdeelraad uit te nodigen.  
 
 
 
 
 
 
 
Op het internet is door mevrouw Astrid de Wolf 
onlangs een website opgezet, met veel nieuws en 
informatie over de plannen rond Holendrecht, over de 
besluitvorming, en met kopieën van officiële stukken.  
 
De website heet:  
HOMEPAGE 
HOLENDRECHT MASSAAL IN ACTIE ! 
 
Deze website is te bereiken via de volgende link: 
http://home.hetnet.nl/~creatiste  
 
Voor wie internet heeft: neem er eens een kijkje !! 
 

 
 
 
 
In de vorige Holendrechter had ik geschreven over de 
herinrichting van de zachte hoven. Eerst moet ik een 
paar zaken rechtzetten, namelijk dat de 
stadsdeelmedewerkers van Openbare Ruimte bereid 
zijn om ieder die vragen heeft, te woord te staan, en 
eventueel mee te nemen op een schouw, om duidelijk 
uit te leggen waar en waarom er gekapt moet worden. 
Ook gaan ze graag in op verzoeken en ideeën van 
bewoners om, waar mogelijk, wat meer bomen en 
struiken te planten. Het is bovendien zo dat de 
woningbouwvereniging de zachte hoven voorlopig 
niet willen gaan beheren, dus het stadsdeel is 
verantwoordelijk voor het onderhoud, waar minder 
geld voor is gereserveerd; vandaar dat de zachte 
hoven eenvoudiger te onderhouden moeten worden. 
Maar er is toch een groeiende groep bewoners die 
tegen de komst van asfaltpaden is en er voor pleit om 
de zachte hoven zo groen en natuurlijk mogelijk te 
houden. Als je het groen in de zachte hoven drastisch 
gaat uitdunnen en je legt er ook nog eens asfalt 
doorheen, dan tast dat het woongenot van vele 
bewoners, drastisch aan. Bovendien zijn de huidige 
zachte hoven ook een tegenwicht voor de op komst 
zijnde bouwplannen in deze wijk. Er komen alleen 
maar stenen bij, dus moet er geen groen af. Alles is 
heel goed bereikbaar via de harde hoven, nog meer 
ontsluiting en menselijk verkeer in de zachte hoven is 
niet nodig.  
De asfaltpaden leveren bovendien veel klachten op bij 
de zachte hof van de Opijnen- en Ommerenhof.  
Honden worden uitgelaten, brommers en fietsers via 
de branduitgang; inkijk ten koste van privacy; koeriers 
crossen over de paden; geluidsoverlast; zwerfvuil; de 
woningen zijn inbraakgevoeliger. Graag zou ik meer 
reacties willen ontvangen van bewoners van 
Ommeren- en Opijnenhof hoe ze hun heringerichte 
zachte hof ervaren, jullie mening is namelijk 
belangrijk voor het verdere verloop van de 
herinrichting van de andere hoven.  
 
Indurekha Bloos-Vader, Opheusdenhof 122, tel. 020-
6825405/06-42084767 milieu@amsterdamseedgroup.nl 
 
 
 
Nog even een overzicht van de belangr ij ke datums: 
5 tot 11 september: nieuwe koffiegesprekken 
12 tot 16 september: informatieavonden 
17 september: braderie en buurtfeest 
22 september: SpvE in de Commissievergadering 
27 september: SpvE in de Raad 

Over leg in de Drecht 

Met dank aan de heer J. van der Vis 

Website 

In een groen, groen, groen, 
 


